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Zápis zo zasadnutia Akademickej obce Ekonomickej fakulty 

TUKE zo dňa 20.04.2022 

 
 

Program zasadnutia: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Správa o činnosti AS EkF TUKE za rok 2021 

3. Správa o činnosti EkF TUKE za rok 2021 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

Zasadnutie akademickej obce prebehlo prostredníctvom on-line konferencie v systéme Cisco 

Webex Meetings. Zasadnutie technicky zabezpečoval a moderoval podpredseda AS EkF 

TUKE, senátor Jozef Glova, systém Slido zabezpečovala senátorka Dana Paľová. 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
Podpredseda AS EkF TUKE, senátor Jozef Glova otvoril zasadnutie AO EkF TUKE, privítal 

všetkých členov AO a predstavil program zasadnutia AO. 

 

2. Správa o činnosti AS EkF TUKE za rok 2021 
Po otvorení zasadnutia, moderátor – senátor Jozef Glova odovzdal slovo predsedníčke AS EkF 

TUKE doc. Bánociovej, ktorá predniesla Správu o činnosti AS EkF TUKE za rok 2021. V nej, 

o. i. uviedla, že AS EkF TUKE má celkovo 15 členov, z toho 10 zástupcov zamestnancov a 5 

zástupcov študentov. AS EkF TUKE zasadal podľa požiadaviek, každé zasadnutie AS EkF 

TUKE bolo uznášaniaschopné. AS EkF TUKE prijal v roku 2021 celkovo 29 uznesení. 

Zápisnice zo zasadnutí AS sú zverejňované na webovej stránke EkF TUKE a na výveske v sídle 

fakulty na 2. poschodí Nemcovej 32. AS EkF TUKE v roku 2021 navrhol a schválil člena 

disciplinárnej komisie z radov študentov, členov výberových komisií pre výberové konania 

pedagogických zamestnancov, … Vzhľadom na pandémickú situáciu, senát v roku 2021 

zasadal online. Na zasadnutiach boli prítomní predstavitelia vedenia fakulty, ktorí odpovedali 

na položené otázky. Všetky rokovania senátu boli verejné. Z dôvodu ukončenia pracovného 

pomeru, ukončil svoje členstvo v AS EkF TUKE senátor Jozef Porvazník. Z uvedeného 

dôvodu, bol v doplňujúcich voľbách do AS EkF TUKE zvolený za zástupcu Katedry 

bankovníctva a investovania Ing. Leoš Šafár, PhD. Z dôvodu ukončenia štúdia na fakulte, došlo 

aj k zmene vo funkcii podpredsedu AS EkF TUKE. Novou podpredsedníčkou AS EkF TUKE  

je Viktória Adamkovičová. Novým členom AS EkF TUKE za 1. ročník Bc. štúdia je Radovan 

Filip Novotný. 

 

3. Správa o činnosti EkF TUKE za rok 2021 
Správu o činnosti EkF TUKE za rok 2021 predniesol dekan EkF TUKE doc. Ing. Michal Šoltés, 

PhD. V správe uviedol, že rok 2021 bol pre EkF TUKE pomerne úspešný. Prvýkrát v histórii 

fakulty boli študenti prijatí bez prijímacích pohovorov. Na fakulte študuje takmer 900 

študentov. V roku 2022 sa fakulta vracia k prijímacím konaniam. V súčasnosti prebieha proces 

akreditácie. V roku 2021 prebiehala diskusia o obsahovej stránke jednotlivých predmetov. V 

tomto roku bude na fakulte prebiehať interná akreditácia TUKE. V oblasti publikačnej činnosti 

došlo naďalej k poklesu. V oblasti projektov bola fakulta v roku 2021 úspešná a je možné 
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očakávať že tento trend bude pokračovať. V roku 2021 pribudol nový ukazovateľ 

“Excelentnosť pracovísk”, kde EkF TUKE obstála veľmi dobre. V uplynulom období bola 

významnou témou zmena zákona o vysokých školách, ktorý je už schválený je potrebné v praxi 

ho uplatňovať. Na úrovni TUKE je záujem v maximálnej možnej miere zachovať autonómiu 

fakúlt.  

 

4. Diskusia 
Senátor Jozef Glova otvoril diskusiu a vyzval účastníkov aby predložili svoje otázky verejne, 

alebo anonymne cez Slido.  

 Anonymná otázka zo Slido: Ako vníma vedenie fakulty novelu zákona o VŠ. Čo 

všetko pre fakultu prináša? Čo pozitívne? Čo negatívne? (z Vášho pohľadu) 

o Dekan EkF TUKE doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. vyjadril názor, že nový 

zákon neprinesie zásadné zmeny, prináša však vyššiu transparentnosť do 

výberových konaní. Dôležité je, že právomoci zostávajú na úrovni 

univerzít. 

o Predsedníčka AS doc. Bánociová reagovala, že zákon je ešte nový a 

niektoré časti nemajú jednoznačný výklad, na základe konzultácie aj s 

vedením TUKE by na TUKE mali AS zostať zachované. Všetky zmeny 

budú uvedené v štatúte TUKE a následne aj v štatúte EkF TUKE. Na 

jeseň 2022 končí volebné obdobie AS EkF TUKE a mali by prebehnúť 

nové voľby do AS, pokiaľ tieto budú zachované. 

o Prodekan pre vonkajšie vzťahy a rozvoj doc. Ing. MVDr.  Ján Buleca, 

PhD. poukázal na to, že došlo k výrazným zmenám, ktoré ovplyvnili 

finálnu verziu návrhu zákona o vysokých školách. 

 Anonymná otázka zo Slido: Vedeli by ste prosím ozrejmiť ako fakulta plánuje 

zvládnuť očakávaných 400 nových študentov z hľadiska kapacít pri prezenčnej 

forme výučby? 

o Prodekanka pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Libuša Révészová, PhD. 

reagovala, že v tomto roku máme prijímacie konanie a je predpoklad, že 

400 nových študentov v prvom ročníku nebude. 

 Anonymná otázka zo Slido: Je z pohľadu učiteľov potrebné ešte niečo 

pripravovať ku akreditácií? 

o Prodekanka pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Libuša Révészová, PhD. 

reagovala, že určite áno, bude potrebné aktualizovať a korigovať 

informačné listy predmetov pre nasledujúci rok. Akreditačná komisia sa 

bude pozerať na ILP v systéme, a preto bude potrebné tieto údaje 

aktualizovať, rovnako tak aj osobné profily v systéme RES. 

 Ing. Dráb položil otázku: Bude existovať možnosť, po ukončení COVID 

pandémie zúčastňovať sa na výučbe aj online? Ako napr. pri zahraničných 

študentoch. Prípadne, či bude existovať možnosť získať microcredential pre 

niekoho iného, kto má záujem sa na kurze zúčastniť.  

o Dekan EkF TUKE, doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. reagoval, že je 

potrebné využiť všetko to dobré, čo pandémia priniesla a vyjadril 

presvedčenie, že sa podarí nájsť riešenie aby bolo možné využiť 

pripravené materiály, napr. aj vo forme kurzov pre verejnosť. 

Akreditácia umožňuje časť výuky realizovať online formou. 

o Prodekanka pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Libuša Révészová, PhD. 

uviedla, že výhody toho, čo sme sa naučili, by sme si mali ponechať. 
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Online forma by sa však nemala zneužívať a učiteľ vždy musí mať 

kontrolu nad priebehom výučby. 

 Anonymné otázky zo Slido: Viete prosím konkrétnejšie informovať, aké faktory 

spôsobili také dobré hodnotenie našej fakulty v oblasti excelentnosti? Aké sú 

najbližšie konkrétne méty fakulty? Ako sa bude ich dosahovanie dotýkať 

študentov a učiteľov? 

o Dekan EkF TUKE, doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. reagoval, že je to 

kvalita publikácií, objemy prostriedkov zo zahraničných grantov, 

efektívnosť. Vysoká efektívnosť je ovplyvnená tým, že fakulta je 

relatívne malá vzhľadom na dosahované výkony. 

 Anonymné otázky zo Slido: Ako nový zákon ovplyvní možnosť znovu 

kandidovať do funkcií rektorom a dekanom znovu po dvoch volebných 

obdobiach? 

o Dekan EkF TUKE, doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. reagoval, že nový 

zákon umožňuje dekanom a rektorom znovu kandidovať, pretože 

súčasné obdobie sa podľa zákona považuje za prvé volebné obdobie. 

 Anonymné otázky zo Slido: Aké sú najbližšie konkrétne méty fakulty? Ako sa 

bude ich dosahovanie dotýkať študentov a učiteľov? 

o Dekan EkF TUKE, doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. uviedol, že je to najmä 

obhájenie oboch študijných programov a vedeckých kompetencií 

týkajúcich sa habilitačných a inauguračných konaní. 

 Anonymné otázky zo Slido: Aké sú reálne termíny, ktoré je potrebné brať do 

úvahy v rámci akreditácie a priebehu celkového procesu? Už sú vôbec jasné? 

Ak nie, kedy ich môžeme očakávať? 

o Prodekanka pre vzdelávaciu činnosť, RNDr. Libuša Réveszová, PhD. 

reagovala, že na fakulte prebiehajú pravidelne stretnutia týkajúce sa 

akreditácie. Informácie sa následne dostávajú k ostatným zamestnancom 

prostredníctvom vedúcich katedier. 

 Anonymné otázky zo Slido: Presvedčenie a viera v etiku pri publikovaní 

nefunguje. Bude O.K. pre kvalitnú fakultu, ak polovica publikácií fakulty 

čoskoro budú rýchlokvásky v MDPI? 

o Dekan EkF TUKE, doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. reagoval, že je 

presvedčený, že etika v publikovaní na fakulte funguje, fakulta neplánuje 

zamestnancom brániť publikovať vo vydavateľstve MDPI, v súčasnosti 

je takýchto publikácii 5 a ani zákaz publikovania v MDPI by výrazne 

neovplyvnil výsledky fakulty. Výber časopisu by mal byť na rozhodnutí 

každého zamestnanca.  

 Prodekan, doc. Ing. MVDr. Ján Bulec, PhD. nadviazal na viaceré 

predchádzajúce otázky. Vyjadril záujem o aplikáciu hybridnej výučby. 

Najbližšími métami fakulty sú taktiež mobility, prichádzajúce aj odchádzajúce, 

ako aj spolupráce s rôznymi inštitúciami.  

 doc. Ing. Jozef Glova, PhD. položil otázku: Ktoré z materiálov pre externú formu 

štúdia je možné využiť, vzhľadom na to, že externá forma výučby končí. 

Napríklad pre potreby vzdelávania zahraničných študentov a či uvažujeme nad 

digitalizáciou výučby. 

o Prodekanka pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Libuša Révészová, PhD. 

reagovala, že vďaka kombinovanej forme externého štúdia bola naša 

fakulta pripravená promptne reagovať na vzniknutú situáciu vplyvom 

pandémie. Verí, že mnohé z externého štúdia sa využíva už v súčasnosti. 
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Vzhľadom na nízky záujem nepredpokladá, že sa budúci akademický rok 

otvorí prvý ročník externého štúdia. 

o Prodekan doc. Ing. MVDr. Ján Buleca, PhD. informoval o rastúcom 

záujme zahraničných študentov z Indie, ale aj z USA, čo znamená nový 

potenciál pre fakultu. 

 Doc. Ing. Tomáš Želinský, PhD. upozornil, že pre fakultu nebude dobré, ak bude 

veľa publikácii v MDPI. Má teda fakulta nejakú stratégiu, ako nazerať na tieto 

publikácie?   

o Dekan EkF TUKE, doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. vyjadril názor, že 

vďaka prebiehajúcim debatám, podiel publikácii v MDPI nebude rásť. 

o Doc. Ing. Tomáš Želinský, PhD. uviedol, že všetci nemôžu robiť všetko, 

a tak by malo byť upravené odmeňovanie zamestnancov a zavedená ich 

špecializácia. Cieľom by malo byť aj podporiť publikovanie do 

kvalitných lokálnych publikácií za účelom získania kvalitnej spätnej 

väzby.  

o Dekan EkF TUKE doc. Ing. Michal Šoltés, PhD. reagoval, že už v 

súčasnosti existuje istá miera špecializácie a existuje možnosť sa 

individuálne dohodnúť. Nastavenie systému považuje za náročné a 

prináša so sebou viaceré riziká. 

 

5. Záver 

Senátor Jozef Glova uzavrel diskusiu a poďakoval za organizáciu zasadnutia a následne 

odovzdal slovo predsedníčke AS EkF TUKE doc. Bánociovej, ktorá taktiež poďakovala 

všetkým zúčastneným za účasť na podujatí a ukončila zasadnutie akademickej obce. 

 

 

V Košiciach 20.04.2022 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v. r. 

 

 

Schválila: doc. Ing. Anna Bánociová, PhD., v. r. 

      predsedníčka AS EkF TUKE 


